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PROTOKÓŁ Nr XXVIII/2013 

z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno 

w dniu 11 lutego 2013r. 

 

Przewodnicząca Rady p. Barbara Koza otworzyła o godzinie 17:45 obrady XXVIII sesji Rady 

Gminy Leszno w dniu 11 lutego 2013r. Powitała Wójta p. Andrzeja Cieślaka, Zastępcę Wójta 

p. Grzegorza Banaszkiewicza, p. skarbnik Urszulę Jeziorską, p. mecenas Halinę Dańko, 

radnych, sołtysów oraz mieszkańców gminy. Przewodnicząca poinformowała, że listę 

obecności podpisało 13 radnych, a więc posiedzenie jest prawomocne do podejmowania 

uchwał.  

Przewodnicząca odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Przyjęcie porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołów nr XXIV/2012 z dnia 25 października 2012r. oraz XXV/2012 z 

dnia 28 listopada 2012 r.  z obrad Rady Gminy Leszno; 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej; 

5. Interpelacje i zapytania Radnych; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2013 roku długoterminowego kredytu na 

spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla Gminnego 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Lesznie; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Leszno; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Zespołu Sportowo – Rekreacyjnego w Lesznie 

oraz regulaminów obowiązujących na terenie tej instytucji; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                                  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Leszno na rok 2013; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Leszno; 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych; 

13. Sprawy różne; 

14. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie porządku 

obrad. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

porządek obrad.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołów nr XXIV/2012 z dnia 25 października 2012r. oraz XXV/2012 z 

dnia 28 listopada 2012 r.  z obrad Rady Gminy Leszno 

 



2 

 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedział, że protokoły były omawiane na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji Statutowych Rady Gminy Leszno. Zapytała czy 

ktoś jeszcze chce złożyć jakieś wnioski do protokołów?  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzym. się” przyjęła 

protokoły nr XXIV/2012 i XXV/2012.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokoły został przyjęte 

większością głosów. 

Ad. 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy Leszno – przedstawił informację działalności w okresie 

między sesjami. Powitał wszystkich w nowym roku i  poinformował, że: 

 odbył się remont sali konferencyjnej, który z pewnością wszyscy zauważyli. Wyraził 

nadzieję, że wszystkim będzie się w tej odnowionej sali przyjemnie pracowało.  

 został ogłoszony przetarg na budowę wodociągu w ul. Magnolii w Marianowie. 

Termin składania ofert do 19 lutego, więc jest szansa, że do końca lutego zostanie 

wybrany wykonawca.  

 zlecone zostało wykonanie dwóch projektów na budowę wodociągów (Al. Cisowa w 

Marianowie oraz we wsi Wiktorów). Umowy już zostały podpisane więc prace 

projektowe za chwilę się rozpoczną.  

 rozstrzygnięty został jeden duży przetarg – na naprawę dróg gruntowych oraz dróg 

wykonanych z destruktu asfaltowego na terenie naszej gminy. Przetarg wygrała firma 

TRANSMIX Tomasz Pietruszka z Nowej Wsi pod Pruszkowem. Zapewnił, że gdy 

tylko warunki atmosferyczne na to pozwolą, natychmiast rozpoczną się prace mające 

na celu poprawienie nawietrzni dróg gminnych.  

 uzyskaliśmy pozwolenie na budowę ulic Krótkiej, Parkowej i ks. Raczkowskiego w 

Lesznie, które za kilka dni się uprawomocni. Gdy dokumenty zostaną odebrane, 

wówczas rozpoczęta zostanie procedura przetargowa.  

 zostały złożone cztery wnioski na małe projekty do LGD „Miedzy Wisłą a 

Kampinosem”. Są to projekty małe, po kilkanaście tys. zł. Są to : projekt na wydanie 

przewodnika informacyjno – turystycznego dla naszej gminy, projekt „Kros z historią 

w tle” – pomysł p. dyrektor z Zespołu Sportowo- Rekreacyjnego na zajęci dla dzieci z 

biegami przełajowymi i grupą rekonstrukcyjną, kolejny projekt to „Poszukiwanie 

skarbów – cykl warsztatów”, ostatni projekt to filmowy przewodnik po obszarach 

leśnych Gminy Leszno. Powiedział, że z tych czterech zadań na razie tylko 

przewodnik wpisany jest do budżetu. Stwierdził, że jeżeli pozostałe projekty zostaną 

pozytywnie zaopiniowane, wówczas wraz z Radą będzie musiał się zastanowić jak je 

sfinansować, bo jak wiadomo zwrot kosztów następuje po wykonaniu zadania.  

 zostały złożone dwa wnioski do LGD w ramach Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich w ramach modernizacji wsi. Pierwszy wniosek dotyczy modernizacji 

centrum wsi Zaborów – wniosek został złożony na kwotę 314 tys. zł. , a drugi wniosek 

to modernizacja budynku świetlicy wiejskiej w Zaborowie na kwotę 112 tys. zł. 

 został złożony wniosek do Urzędu Marszałkowskiego na dofinansowanie modernizacji 

odcinka drogi we wsi Wilkowa Wieś. 
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 w okresie od świąt do dnia dzisiejszego dużo czasu zajmowało nowe studium. 

Poinformował, że wraz z Zastępcą Wójta – p. Banaszkiewiczem, uczestniczył w 

spotkaniu w Kampinoskim Parku Narodowym, którego głównym tematem było 

studium. Po tym spotkaniu zostały wysłane nasze propozycje do KPN-u i czekamy na 

odwiedź z ich strony. Przypomniał, że planowane jest uchwalenie nowego studium 

jeszcze w tym roku.  

 prace nad planami zagospodarowania przestrzennego przebiegają bez zakłóceń i 

zgodnie z planem.  

 najważniejszym wydarzeniem w ostatnim okresie była wizyta Prezydenta RP w szkole 

w Zaborowie. Powiedział, że wizyta była bardzo udana. Przypomniał, że ostatni 

kontakt szkoła w Zaborowie z Prezydentem Polski miała 83 lata temu, gdy Prezydent 

Mościcki był w naszej gminie i dzieci ze szkoły w Zaborowie go witały. Powiedział, 

że wizyta była bardzo serdeczna i z pewnością zapisze się na długie lata w historii 

szkoły i pamięci mieszkańców.   

Powiedział, że to już wszystkie informacje jakie chciał przekazać i chętnie odpowie na 

wszystkie pytania.  

Pani Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła o powtórzenie kwot 

jakie zostały zapisane w projektach unijnych na zadania  w Zaborowie.  

Wójt powtórzył , kwoty zapisane w projektach : 314 324 zł – centrum wsi Zaborów oraz 

112 608 zł – świetlica.  

 

Ad. 5 

Interpelacje i zapytania Radnych 

Pani Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła o przybliżenie sprawy 

budowy odwodnienia ulicy Warszawskiej w Lesznie – ponieważ na sali obrad znajdują się  

mieszkańcy zainteresowani tym tematem.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy Leszno powiedział, że jest to zadnie Zarządu Dróg 

Wojewódzkich, a nie gminne ponieważ droga nr 580 jest drogą Wojewódzką. Powiedział, że 

dyrekcja ZDW zadeklarowała, że gdy gmina wykona i sfinansuje projekt odwodnienia, to 

rozpatrzą możliwość jego realizacji. Wójt poinformował, że nie posiadamy deklaracji 

pisemnej, iż po dostarczeniu projektu odwodnienie zostanie wykonane. Powiedział, że w 

trakcie prac projektowych okazało się, iż konieczne będzie wykonie jeszcze dodatkowych 

prac, które oczywiście będą wiązały się z nakładami finansowymi, dlatego będzie prosił Radę 

o dołożenie środków na ten cel podczas sesji w marcu. Powiedział, że zaplanowane są już 

przepusty, rowy itd. jednak przy ujściu do rowu odwadniającego w kierunku Utraty, 

konieczne jest przebudowanie dwóch przyłączy gazowych i dwóch kanalizacyjnych i jednego 

wodociągowego. W wyniku konieczności pogłębienia rowów (musi być spadek), te przyłącza 

„wyszły” nad ziemię i konieczne jest ich przebudowanie. Powiedział, że z przebudową 

przyłączy wodociągowych i kanalizacyjnych nie będzie problemu – jednak do przebudowy 

przyłączy gazowych konieczne jest wykonanie projektu, który zostanie zaakceptowany przez 

gazownię. Powiedział, że po przekazaniu potrzebnej dokumentacji MZDW będzie musiał 

uzyskać od Wojewody zezwolenie na budowę. Powiedział, że odcinek dla którego 

wykonywane są projekty to ul Warszawska od stacji benzynowej na wschód. Powiedział, że z 

pewnością poprawi to również odwodnienie pozostałej części ul. Warszawskiej. Powiedział, 

że MZDW planuje w przyszłości wykonanie odwodnienia pozostałej części ul Warszawskiej 
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czyli od stacji benzynowej na zachód z ujściem w ul. Ogrodową, gdzie znajduje się kanał 

deszczowy. Na razie jednak na tą druga inwestycję nie ma pieniędzy.  

Mieszkanka ul. Warszawskiej  - powiedziała, że zaprasza wszystkich obecnych po ulewnym 

deszczu na ul. Warszawską. Powiedziała, że wszędzie stoi woda, a przejście wzdłuż ulicy 

bądź oczekiwanie na autobus wiąże się każdorazowo z ochlapaniem przez samochody. 

Poprosiła w imieniu mieszkańców ul. Warszawskiej o dopilnowanie wykonania tego 

odwodnienia. Powiedział, że od momentu wykonania przebudowy drogi nr 580 posesje przy 

ul. Warszawskiej są regularnie zalewane – co najmniej 2 razy do roku.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy Leszno powiedział, że posesje z pewnością nie są 

zalewane wodą z drogi tylko wodami spływającymi z pól. Wójt powiedział, że był na ul. 

Warszawskiej z zeszłym tygodniu, gdy straż wypompowywała wodę z rowów.  

Mieszkanka ul. Warszawskiej  - powiedziała, że woda spływa również z drogi ponieważ po 

przebudowie droga jest wyżej niż posesje.  

Mieszkaniec ul. Warszawskiej – powiedział, że podczas przebudowy tej drogi zostały 

zasypane wszystkie przepusty – rowy są niedrożne i dlatego występują te podtopienia.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy Leszno powiedział, że napisze pismo do WZDW z 

informacją na jakim etapie jest wykonanie projektu odwodnienia oraz, że planowane jest 

przekazanie dokumentacji technicznej w ciągu najbliższych dwóch miesięcy. Powiedział, że 

na chwilę obecną może zadeklarować każdorazową pomoc strażaków, ale nic więcej obiecać 

nie może ponieważ nie jest to inwestycja gminna.  

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia  w 2013 roku długoterminowego kredytu na 

spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek. 

 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady –  powiedziała, że zaciągnięcie w roku bieżącym 

kredytu w wysokości 800 000 zł wynika z konieczności spłaty wcześniej zaciągniętych 

kredytów i pożyczek.  Limit zobowiązań z tytułu omawianego kredytu ustalony został w 

Uchwale Budżetowej na 2013 rok. Odczytała projekt uchwały po czym zapytała czy są jakieś 

pytania do tej uchwały? Pytań nie zgłoszono. Przewodnicząca poinformowała, że w chwili 

obecnej na sali obrad obecnych jest 15 radnych (przybyli radny Kuczyński i radna Jędraszka) 

Następnie poddała uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

Uchwałę XXVIII/185/2013 w sprawie zaciągnięcia w 2013 roku długoterminowego kredytu 

na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek.  

 Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla Gminnego 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Lesznie.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady przypomniała, że gmina dopłaca do 1 m
3
 

ścieków odprowadzanych przez mieszkańców gminy Leszno, do kanalizacji ściekowej. Przy 

uchwalaniu budżetu na 2013 rok radni otrzymali informację od p. skarbnik na temat dopłaty, 

która powinna zostać zapisana jako dotacja przedmiotowa dla Gminnego Zakładu 
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Wodociągów i Kanalizacji w Lesznie w kwocie 75 852 zł. Kwota 60 gr. brutto jest to różnica 

między rzeczywistym kosztem odbioru 1m
3
 ścieków a opłatą pobieraną od mieszkańców 

gminy. Następnie Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania? Pytań nie zgłoszono w związku z czym Przewodnicząca poddała 

uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

Uchwałę XXVIII/186/2013 w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla 

Gminnego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Lesznie.   

 Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośne. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Leszno.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady przypomniała, że w grudniu ubiegłego roku Rada 

Gminy podjęła kilka uchwał dotyczących gospodarki odpadami. Powiedziała, że związku z 

uwagami Wojewody do Regulaminu konieczne jest podjęcie tej uchwały jeszcze raz tylko w 

zmienionej wersji. Poprosiła Zastępcę Wójta – p. Grzegorza Banaszkiewicza o wyjaśnienie 

jakie zmiany zostały wprowadzone do regulaminu.  

Pan Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta powiedział, że zmiana uchwały wynika z 

interwencji działu prawnego Wojewody. Pracownik odpowiedzialny za nadzór nad naszymi 

uchwałami zwrócił uwagę, że ta uchwała zawiera dużo cytatów z ustawy, a to jest niezgodne 

z techniką legislacyjną. Poproszono nas o poprawienie tej uchwały i dostosowanie jej do ich 

wytycznych, przy czym należy zaznaczyć, że merytoryczna zawartość uchwały nie uległa 

zmianie. Przepisywanie zapisów ustawy jest traktowane jako znaczące uchybienie, które 

mogłoby skutkować uchyleniem uchwały przez Wojewodę. Powiedział, że Wojewoda spóźnił 

się trochę ze swoimi uwagami, w związku z czym zwrócił się do nas o naprawienie tej 

uchwały. Powiedział, że został wykreślony cały słowniczek oraz pewne zapisy, które były 

powtórzone z ustawy, m.in. obowiązek właścicieli nieruchomości do odśnieżania chodników. 

Poprawiony został rozdział dotyczący deratyzacji, gdyż konieczne było podanie konkretnych 

terminów przeprowadzania deratyzacji w budynkach wielorodzinnych. Powiedział, że 

wszystkie zasadny dotyczące segregacji i odbioru odpadów pozostają bez zmian.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwała została odczytana w 

grudniu, a zmiany są nieznaczne, w związku z tym nie będzie jej czytać ponownie, ponieważ 

jest to obszerny dokument. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie: 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/187/2013 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Leszno 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Zespołu Sportowo – Rekreacyjnego w Lesznie oraz 

regulaminów obowiązujących na terenie tej instytucji.  
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Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, po czym przeszła do 

omawiania Statutu stanowiącego załącznik nr 1 do uchwały. Powiedziała, że Statut zawiera 

następujące działy:  

I. Postanowienia ogólne 

II. Cele i przedmiot działania 

III. Organizacja zespołu 

IV. Majątek i finanse 

V. Postanowienia końcowe.  

Przewodnicząca omówiła główne zagadnienia Statutu. Zapytała czy został wyjaśniony zapis  

§ 7 ust. 1, co do którego rani mieli wątpliwości na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Statutowych? 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że zapis jest dobry ponieważ, wg zapisu art. 

18 ustawy o samorządzie gminnym, do Rady Gminy należy tworzenie, likwidacja i 

reorganizacja przedsiębiorstw, zakładów i innych gminnych jednostek organizacyjnych oraz 

wyposażenia ich w majątek, wiec Rada jest organizatorem.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady przeszła do omawiania załącznika nr 2 czyli 

regulaminu korzystania ze stadionu. Zapytała czy są jakieś pytania do tego regulaminu? Pytań 

nie zgłoszono, więc przeszła do omawiania załącznika nr 3 czyli regulaminu korzystania z 

boiska wielofunkcyjnego ze sztuczną nawierzchnią. Zapytała czy radni mają jakieś pytania do 

tego regulaminu? 

Pani Bożena Śliwińska – radna zapytała czy są gdzieś wywieszone cenniki korzystania z 

boiska wielofunkcyjnego oraz czy istnieje jakiś regulamin wynajmu tego typu obiektów? 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że cennik jest z pewnością dostępny w 

Zespole Sportowo – Rekreacyjnym. Co do regulaminu wynajmu to Rada Gminy w roku 

ubiegłym podejmowała uchwałę w tej sprawie. Jest to regulamin ogólny mający zastosowanie 

do wynajmu wszystkich obiektów gminnych.  

Pani Bożena Śliwińska – radna stwierdziła, że bardzo dobrze sformułowany jest zapis pkt. 12 

„Zarządzający nie odpowiada za ewentualne niepożądane skutki dla zdrowia oraz wypadki 

spowodowane w wyniku nieprzestrzegania regulaminu lub poleceń personelu obsługi.” i 

powiedziała, że może warto byłoby umieścić taki zapis w regulaminie korzystania ze 

stadionu? 

Pani Halina Dańko – radca prawny powiedziała, że w przypadku tych dwóch regulaminów 

istnieje zasadnicza różnica, ponieważ regulamin stadionu odnosi się do widzów, a regulamin 

boiska wielofunkcyjnego dotyczy osób z niego korzystających.  

Pan Wiesław Kuźmiński – radny zwrócił uwagę, że należy przenumerować punkty na stronie 

2 ponieważ jest tam powtórzona numeracja.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że po przenumerowaniu regulamin 

będzie się kończył na punkcie 16. Następnie przeszła do omawiania regulaminu korzystania z 

hali sportowej stanowiącego załącznik nr 4. Zapytała czy są jakieś pytania do tego 

regulaminu? 

Pani Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady zapytała o co chodzi z  zapisem    

§ 10 dotyczącym wartościowych przedmiotów – przecież na terenie hali  znajduje się szatnia?  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że w hali nie ma szatniarza, który pilnowałby 

zawartości toreb czy kieszeni. Po prostu osoby przychodzące do hali nie powinny przynosić 

ze sobą wartościowych przedmiotów.  
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Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady przeszła do omawiania regulaminu korzystania z 

siłowni stanowiącego załącznik nr 5 

Pani Bożena Śliwińska – radna zapytała o zapis pkt 10 dotyczący ilości osób przebywających 

w siłowni? Zapytała dlaczego od 2 osób + instruktor, dlaczego nie może być to 1 osoba + 

instruktor. 

Pani Halina Dańko – radca prawny powiedziała, że przepisy nie pozwalają na przebywanie 

w siłowni tylko jednej osobie z instruktorem, muszą być przynajmniej dwie osoby ćwiczące, 

ze względów bezpieczeństwa.  

Pani Bożena Śliwińska – radna zapytała czy pkt 13 nie należy zmienić zapisu na taki, że 

Zespół Sportowo – Rekreacyjny nie ponosi odpowiedzialności za odniesione przez osoby 

ćwiczące obrażenia i urazy ciała powstałe z przyczyn niezawinionych przez zarządzającego? 

Powiedziała, że chodzi jej o to, że są sytuacje, kiedy np. zachowanie instruktora przyczyni się 

do powstania jakiegoś urazu  u osoby ćwiczącej, np. potknie się o maty rozrzucone na 

podłodze przez instruktora. Jej zdaniem w takich sytuacjach zarządzający powinien ponosić 

odpowiedzialność. Powiedziała, że obecny zapis pkt 13 sugeruje ze zarządzający nie ponosi 

odpowiedzialności w żadnym przypadku.  

Pani Halina Dańko – radca prawny powiedziała, że odpowiedzialność można podzielić na 

odpowiedzialność na zasadzie ryzyka i na zasadzie winy. Oczywiste jest, że za urazy 

powstałe z  winy zarządzającego musi on ponosić odpowiedzialność, ale nie ma potrzeby 

zapisywania tego w regulaminie. Powiedziała, że według zapisów prawa w przypadku 

rozprawy w sądzie to organizator musi wykazać, że uraz osoby ćwiczącej powstał nie z jego 

winy.  

Pani Jadwiga Czarnomska – radna powiedziała, że musimy brać pod uwagę, też drugą 

stronę, czyli osoby korzystające z siłowni.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady poddała pod głosownie wniosek radnej 

Śliwińskiej, żeby w punkt 13 przyjął brzmienie: „Zespół Sportowo – Rekreacyjny nie 

odpowiada za odniesione przez osoby ćwiczące obrażenia i urazy ciała powstałe z przyczyn 

niezawinionych przez zarządzającego” 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

wniosek o zmianę brzmienia pkt 13.  

Pani Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady zapytała kogo dotyczy zapis pkt 

21 „goście”? Oraz czy zakaz wstępu na siłownię zapisany w punkcie 16 jest zakazem 

dożywotnim? 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że zapis ten dotyczy wszystkich osób 

ćwiczących a zakaz wstępu obowiązuje dożywotnio lub do jego odwołania. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady zapytała czy są jeszcze jakieś pytania do tej 

uchwały? Pytań nie zgłoszono w związku z czym przewodnicząca poddała uchwałę pod 

głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/188/2013 w sprawie Statutu Zespołu Sportowo – Rekreacyjnego w 

Lesznie oraz regulaminów obowiązujących na terenie tej instytucji.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 10 
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Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Leszno na rok 2013.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że program jest bardzo obszerny, 

więc nie będzie czytała go w całości. Zapoznała radnych z głównymi zapisami programu na 

2013 rok.  

Pani Ewa Latoszek – Wiceprzewodnicząca Rady zapytała czy w najbliższej okolicy znajdują 

się placówki leczenia uzależnień u osób niepełnoletnich? Czy Komisja Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w naszej gminie zajmuje się osobami nieletnimi? 

Pani Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady, Wiceprzewodnicząca Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. powiedziała, że bardzo rzadko  ale zdarza się, że 

Komisja zajmuje się problemami uzależnień osób nieletnich. Powiedziała, że dotyczy to 

głównie uzależnień od narkotyków. Jeśli chodzi o ośrodki odwykowe to jest takich kilka na 

terenie Polski (woj. lubuskie i woj. pomorskie), tylko że taka terapia jest o wiele dłuższa niż 

w przypadku osoby dorosłej. Powiedziała, że na terenie woj. mazowieckiego ośrodki 

odwykowe dla osób nieletnich są  prywatne.  

Pani Teresa Kołecka – radna zapytała w ilu posiedzeniach Komisji RPA bierze udział 

miesięcznie jej członek oraz kto ustalił wynagrodzenie dla członków komisji?  

Pani Barbara Pszczółkowska powiedziała, że przeciętnie są to trzy posiedzenia, natomiast 

wynagrodzenie ustala Rada Gminy w drodze uchwały.  

Pani Ewa Latoszek – Wiceprzewodnicząca Rady zapytała jak należy postąpić w przypadku 

uzależnionej osoby niepełnoletniej?  

Pani Barbara Pszczółkowska powiedziała, że należy się udać do punktu konsultacyjnego 

gdzie terapeuta d.s. uzależnień udziela porady i podaje adresy placówek, w których osoba 

niepełnoletnia może uzyskać pomoc. Powiedziała, że do chwili obecnej dwie osoby zostały 

skierowane na leczenie uzależnienia krzyżowego (alkohol + narkotyki) przez Komisję do 

ośrodka odwykowego w woj. lubuskim, gdzie od dłuższego czasu przebywają. Zaznaczyła, że 

są to osoby dorosłe.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady zapytała, czy są to ośrodki zamknięte? 

Pani Barbara Pszczółkowska powiedziała, że są to ośrodki wolnościowe. Osoba trafiająca do 

tego ośrodka przez miesiąc przechodzi kwalifikację i jeżeli zespół terapeutów dojdzie do 

wniosku, że ta osoba da radę to pozostaje w ośrodku na cały rok. W takich placówkach 

regulamin przebywania jest bardzo obostrzony i wszyscy pacjenci są zobowiązaniu do jego 

przestrzegania. Powiedziała, że pacjentom nie wolno mieć pieniędzy, środków przekazu ( tel. 

komórkowych), jednak otrzymują zapomogi na środki higieniczne i.tp. 

Pan Jarosław Wróblewski – radny, Przewodniczący Komisji RPA powiedział, że każdy czy to 

skierowany przez sąd czy zgłaszający się dobrowolnie na leczenie musi mieć motywację i 

chęć wyjścia z nałogu. Jeżeli ktoś tego nie chce, to nikt go nie zmusi, nawet nakaz sądowy nic 

tu nie pomoże.  

Pani Barbara Pszczółkowska powiedziała, że trzeba zdawać sobie sprawę przede wszystkim z 

faktu, że uzależnienie alkoholowe jest chorobą i każdy oddział prowadzący leczenie pyta 

pacjenta czy wyraża zgodę na leczenie. Powiedziała, że coraz więcej osób chce się leczyć z 

nałogu, co jest bardzo budującą informacją, jednak bardzo często uzależnienie jest na tyle 

duże, że nie dają rady. Powiedziała, że podstawowa terapia trwa 8 tygodni.  
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Pani Ewa Latoszek – Wiceprzewodnicząca Rady zapytała czy osoba nieletnia musi sama 

wyrazić zgodę na leczenie, czy wystarczy zgoda rodzica? 

Pani Barbara Pszczółkowska powiedziała, że w przypadku osoby nieletniej decyzję 

podejmują rodzice. Zaznaczyła, że dotychczas Komisja RPA sporadycznie zajmowała się 

przypadkami nieletnich, ale obiecała, że zwróci uwagę terapeuty na istniejący problem. 

Powiedziała, że procedura zobowiązania do leczenia jest bardzo długotrwała, gdyż 

początkowo Komisja RPA zaprasza trzykrotnie. Wezwanie komisji RPA jest poprzedzone 

przeprowadzeniem wywiadów przez Policję oraz Ośrodek Pomocy Społecznej, gdyż osobę 

uzależnioną może zgłosić każdy i każde takie zgłoszenie należy sprawdzić. Jeżeli wzywana 

osoba nie stawia się na wezwania komisji, wówczas sprawę przekazujemy do biegłego 

sądowego, jeśli i tam osoba się nie stawi, wówczas sąd wystawia nakaz doprowadzenia przez 

policję do biegłego sądowego, który ocenia czy dana osoba jest uzależniona. Jeżeli wynik 

badania przez biegłego potwierdzi uzależnienie wówczas sprawa trafia do sądu i to sąd 

decyduje o sposobie leczenia. Sąd może nakazać leczenie w ośrodku stacjonarnym bądź 

niestacjonarnym. Po wyroku sądu, taka osoba czeka na leczenie ok. 2 lat, a na ten okres 

Komisja może prosić o przyznanie dozoru kuratora sądowego. Powiedziała, że jest też mniej 

drastyczna droga, kiedy to klient zobowiązuje się do podjęcia leczenia. Taka osoba co jakiś 

czas jest wzywana i musi przedstawić zaświadczenie, że poddała się terapii.  

Pan Jarosław Wróblewski powiedział, że nawet jeśli ktoś dobrowolnie pojedzie na oddział 

odwykowy np. do Pruszkowa, to i tak musi czekać ok. miesiąca na kwalifikację i dopiero 

wówczas może zostać przyjęty na oddział.  

Pani Zyta Jędraszka – radna zapytała, czy nie ma jakichś środków prawnych, żeby osobę, 

która otrzymała sądowy nakaz leczenia i znęca się nad rodziną, doprowadzić siłą na oddział 

lub po prostu do aresztu? 

Pan Jarosław Wróblewski powiedział, że tak naprawdę to nakaz sądowy jest środkiem 

przymusu, przy czym po upływie czasu wyznaczonego przez sąd i nie stawieniu się osoby 

uzależnionej do ośrodka odwykowego, postanowienie przestaje mieć moc prawną i wówczas 

procedurę należy rozpoczynać od początku. Powiedział, że w przypadku występowania 

przemocy w rodzinie, policja zakłada tzw. niebieską kartę i wówczas taka rodzina jest pod 

specjalnym nadzorem. Przy Ośrodku Pomocy Społecznej działa Zespół Interdyscyplinarny, 

który zajmuje się rodzinami, w których występuje przemoc w rodzinie.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że temat alkoholizmu i przemocy w 

rodzinie, jest bardzo obszerny, ale należy wrócić do meritum dzisiejszych obrad i podjąć 

uchwałę. Przeszła do dalszego omawiania programu od działu VIII. 

Pani Barbara Pszczółkowska poprosiła o wykreślenie w punkcie dotyczącym zadań świetlic 

zapisu : „sad rodzinny, powiatowe centrum pomocy rodzinie, superwizje” – ponieważ nie są 

to  zadania świetlic socjoterapeutycznych tylko opiekuńczo – wychowawczych.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady po omówieniu programu odczytała projekt 

uchwały 

Pan Jarosław Wróblewski – radny, Przewodniczący Komisji RPA poprosił Radę o uchwalenie 

tego programu, gdyż jest bardzo szczegółowy i spełnia wszystkie wymogi formalno – prawne. 

Przypomniał, że radni ustalili iż część swoich diet przeznaczą dla dzieci z ubogich rodzin.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady zapytała czy są jeszcze jakieś pytania do 

uchwały? Pytań nie zgłoszono w związku z czym poddała uchwałę pod głosowanie.  
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Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/189/2013 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Leszno na rok 2013.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie, ponieważ obecnie na sali obrad znajduje się 14 radnych. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Leszno 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że 14 stycznia 2013r. do Urzędu 

Gminy wpłynęła skarga p. Łukasza Rybaka przekazana przez Samorządowe Kolegium 

Odwoławcze w Warszawie na działanie Wójta Gminy Leszno. Zgodnie z art. 229 pkt 3 

ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego, organem 

właściwym do rozpatrzenia skargi dotyczącej zadań lub działalności Wójta jest Rada Gminy. 

Tematem zajęła się Komisja Rewizyjna, która na posiedzeniu w dniu 22 stycznia 2013 r. 

spotkała się z prezesem Spółki TBS „Ostoja”. Przewodnicząca odczytała załącznik do 

uchwały po czym powiedziała, że p. prezes Kłaczyński obiecał, że strona internetowa Spółki 

TBS „Ostoja” zacznie „żyć”, gdyż od lat nie była uaktualniana. Pan prezes obiecał, że na 

stronie internetowej będą zamieszczane wszystkie niezbędne informacje dla mieszkańców 

TBS-u. Następnie odczytała projekt uchwały po czym zapytała czy są jakieś pytania do tej 

uchwały? Pytań nie zgłoszono w związku z czym poddała uchwałę  pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/190/2013 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy 

Leszno 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 12 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Nie było interpelacji.  

Ad. 13 

Sprawy różne 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady zapytała, kto chce zabrać głos w tym punkcie. 

Pani Małgorzata Motylewska – Sołtys wsi Marianów zapytała, kiedy może spodziewać się 

odpowiedzi na pismo mieszkańców wsi Marianów z dnia 23 stycznia b.r. dotyczące 

pozyskania środków na budowę kanalizacji w Marianowie? Poprosiła, żeby odpowiedź 

została przekazana za pośrednictwem poczty elektronicznej.  

Pan Andrzej Cieślak - Wójt Gminy powiedział, że przeprasza, za to, że jeszcze taka 

odpowiedź nie została udzielona. Przyznał, że w związku z chorobą jednego z pracowników, 

część spraw załatwiana jest z pewnym opóźnieniem. Obiecał, że odpowiedź zostanie 

przesłana drogą elektroniczną.  

Pani Elżbieta Gorzkoś – mieszkanka wsi Wąsy Kolonia zapytała o pisma, które zostały 

skierowane do Wójta po zebraniu sołeckim, które odbyło się w połowie ubiegłego roku. 

Powiedziała, że wysłanych zostało 5 pism, a odpowiedź przyszła tylko na jedno.  
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Wywiązała się dyskusja pomiędzy p. Gorzkoś a sołtysem wsi Wąsy Kolonia w sprawie tych 

pism. Pan sołtys zobowiązał się do wyjaśnienia tematu tych pism mieszkańcom.  

Następnie p. Gorzkoś zapytała w jaki sposób jest rozliczany fundusz sołecki, ponieważ 

fundusz sołectwa Wąsy Kolonia ( w kwocie powyżej 7 tyś zł) przeznaczany jest od kilku lat 

na udrażnianie rowów odwadniających. Powiedziała, że była świadkiem, gdy przyjechała 

ekipa złożona z dwóch osób oraz ciągnika i koparki, a całość prac zajęła im ok. 1,5 godz. 

Zapytała czy na taką pracę został w całości wykorzystany fundusz sołecki, a jeśli pozostała 

jakaś kwota, to czy przeszła ona na rok następny? Kolejny poruszony przez mieszkankę 

problem dotyczył bardzo złego stanu nawierzchni ulicy Spokojnej. Powiedziała, że temat tej 

drogi jest regularnie powtarzany w pismach kierowanych do Urzędu Gminy oraz  na sesjach 

Rady Gminy i każdorazowo p. Wójt zapewniał, że droga zostanie naprawiona. Przypomniała, 

że ostatnie zapewnienia naprawy nawierzchni padło w lecie ubiegłego roku, kiedy to droga 

została wysypana jakąś substancją, która została rozjeżdżona przez samochody, a dalsza część 

prac nie została wykonana. Stwierdziła, że takie niekompletne wykonanie naprawy drogi nosi 

cechy niegospodarności i marnotrawstwa, ponieważ zarówno za materiał jak i pracę ludzi 

trzeba był z pewnością zapłacić.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że niewykorzystana kwota funduszu 

sołeckiego trafia powrotem do budżetu gminy.  

Pan Ireneusz Baryła – mieszkaniec wsi Marianów zwrócił uwagę na fatalny stan dróg 

gminnych biegnących przez wsie Grądy i Marianów. Powiedział, że drogi te są tak dziurawe, 

że pobocze jest już całkowicie rozjeżdżone ponieważ kierowcy zjeżdżają z drogi by ominąć 

szczególnie niebezpieczne miejsca. Powiedział, że obawia się sytuacji, gdy tą drogą będzie 

musiała dojechać karetka pogotowia, bądź straż pożarna. Samochody te mogą ulec 

uszkodzeniu i wówczas, kto poniesie konsekwencje tego, że te służby nie dotarły na czas? 

Powiedział, że mieszkańcy próbują objeżdżać tę drogę, drogą prowadzącą od Leszna przez las 

– jednak stan tej drogi też robi się coraz gorszy. Zwrócił uwagę na fakt, że tą drogą musi 

codziennie dojechać autobus szkolny, żeby zabrać i odwieźć dzieci. Zaprosił przedstawicieli 

Urzędu  i Rady Giny na wizję lokalną, gdy tylko stopnieje śnieg w celu unaocznienia jakiej 

rangi jest to problem. Powiedział, że na odcinku ok. 100 – 150 m wyrwy w drodze mają 

głębokość ok. 40 cm i są położone jedna obok drugiej. Poprosił o konstruktywne działania, 

gdyż nie chodzi o to żeby się spierać, tylko o to żeby podjąć jakieś kroki zmierzające do 

trwałego poprawiania nawierzchni tej drogi.  

Pani Małgorzata Motylewska – sołtys wsi Marianów powiedziała, że p. Wójt otrzymał zdjęcia 

stanu tych dróg, o których była przed chwilą mowa. Powiedziała również, że p. Wójt 

otrzymał maila od p. Przetakiewiczów odnośnie stanu dróg w Marianowie.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady zapytała czy w sprawie Marianowa, ktoś jeszcze 

chciałby się wypowiedzieć? 

Mieszkaniec Marianowa – zapytał co w sprawie tych dróg będzie robione, gdyż ul. Podleśna 

oraz główna ulica w Marianowie po prostu nie nadają się do użytkowania.  

Pan Andrzej Cieślak - Wójt Gminy powiedział, że drogi gminne i to nie tylko te w Grądach 

czy w Marianowie po tegorocznej zimie są w stanie tragicznym. Przyznał, że droga do 

Marianowa jest niemal nieprzejezdna, gdyż sam jechał tą drogą kilka dni temu. Powiedział, że 

w ubiegłym tygodniu inżynierowie drogowi oglądali te drogi w Grądach, Marianowie i 

Zaborowie, które są w najgorszym stanie. Powiedział, że te drogi są najbardziej obciążone 

ruchem samochodów osobowych a w Marianowie dodatkowo drogę obciąża ruch 
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samochodów ciężarowych. Powiedział, że nawet na dziś była umówiona firma, która wygrała 

przetarg na utrzymanie dróg gminnych, w celu choćby doraźnej naprawy najbardziej 

dziurawych odcinków, jednak śnieg, który spadł uniemożliwił jakiekolwiek działania. 

Powiedział, że na naradzie dotyczącej wyznaczenia kolejności naprawy dróg gminnych, 

została podjęta decyzja, że w pierwszej kolejności zostanie naprawiona nawierzchnia ul. 

Topolowej, która jest w nieco lepszym stanie a która będzie alternatywą dla ul. Podleśnej. 

Powiedział, że naprawę dróg będących w naprawdę złym stanie technicznym można będzie 

przeprowadzić dopiero gdy ziemia całkowicie rozmarznie i obeschnie. Wójt powiedział, że w 

mailach i telefonicznie mieszkańcy mają zastrzeżenia do faktu ciągłego naprawiania tych 

dróg, bez większej poprawy ich jakości. Niestety bieżący rok też raczej nie będzie 

optymistyczny, ponieważ na utrzymanie wszystkich dróg gruntowych gmina ma ok. 300 – 

350 tyś zł, a  przebudowanie najgorszych odcinków drogi w Marianowie to koszt rzędu 400-

450 tyś zł. Fachowcy po obejrzeniu ul. Podleśnej powiedzieli, że blisko metr gruntu należy 

wymienić, gdyż budowanie drogi na takim materiale nie ma sensu. Zaproponowano 

wykonanie tzw. materaca, mianowicie zawinięcie piasku w gowłókninę,  a na to wysypać ok. 

70 cm tłucznia. Taki zabieg dawałby istotną szansę na to, że teren nie będzie osiadał i nie 

będą  tworzyły się wyrwy w nawierzchni. Taki sposób przebudowy należałoby zastosować 

przynajmniej na 1 km od rozjazdu w Grądach w kierunku Marianowa. Wójt powiedział, że 

bieżące utrzymanie dróg jest dużo mniej kosztowne niż wykonanie generalnej przebudowy 

drogi, a w budżecie nie mamy środków na dodatkowe inwestycje drogowe. Wójt 

zadeklarował, że jeżeli Rada wyrazi zgodę to wszystkie nadwyżki finansowe zostaną 

skierowane na bieżące utrzymanie dróg.  

Odnosząc się do pytania o ul. Spokojną w Wąsach Wójt powiedział, że w roku ubiegłym 

droga ta została naprawiona w sposób nie spełniający naszych wymogów i firma nie 

otrzymała za tę pracę zapłaty. Powiedział, że droga ta na odcinku ok. 300 m została źle 

wykonana ok. 12 lat temu i ten problem ciągnie się do dziś. Stwierdził, że w celu trwałego 

naprawienia tego odcinka drogi, musi zostać w budżecie uwzględniona inwestycja drogowa 

na kwotę ok. 50 tys. zł jak to jest czynione w roku bieżącym np. w przypadku drogi w 

Wilkowej Wsi. Wójt powiedział, że łatanie dróg na tym odcinku nic nie da ponieważ podłoże 

jest nieprawidłowo wykonane, a nawierzchnia kwalifikuje się tylko do zdarcia. Wójt 

powiedział, że przy konstruowaniu budżetu Radna z okręgu obejmującego Wąsy powinna 

wskazać na konieczność przebudowy ul. Spokojnej.  

Pani Daria Eljasińska – radna powiedziała, że złożyła pisemny wniosek do budżetu wraz z 

radną Teresą Kołecką, który uwzględniał przebudowę tej ulicy, ale nie został on 

uwzględniony przy konstruowaniu budżetu gminy.  

Pani Małgorzata Motylewska – sołtys wsi Marianów zaproponowała, żeby drogę do 

Marianowa wykonać przynajmniej etapami, ale żeby mieszkańcy zobaczyli, że ktoś jednak o 

nich myśli. Zaznaczyła, że o konieczności przebudowy ul. Podleśnej mówi od kilku lat i nic w 

tej sprawie się nie dzieje, poza doraźnym łataniem dziur, a przez te lata suma wydanych 

pieniędzy na takie doraźne naprawy z pewnością pozwoliłaby na gruntowne przebudowanie 

nawierzchni. Powiedziała, że p. Wójt jako pracownik samorządowy powinien dbać przede 

wszystkim o dobro mieszkańców.  

Pan Jarosław Wróblewski – radny powiedział, że inne wsie przeznaczają środki z funduszu 

sołeckiego na remonty dróg, a Marianów tego nie robi. Mieszkańcy Marianowa w rozmowie 

z nim powiedzieli, że oni sami wiedzą najlepiej na co przeznaczyć fundusz sołecki. 
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Powiedziała, że to sołtys powinien podpowiadać mieszkańcom na co przeznaczyć środki z 

funduszu sołeckiego. 

Pani Małgorzata Motylewska – sołtys wsi Marianów powiedziała, że ona nie może 

mieszkańcom narzucać na co ma zostać przeznaczony fundusz sołecki. Powiedziała, że należy 

coś zrobić z samochodami ciężarowymi, które mimo zakazu poruszają się po drogach w 

Marianowie. Na Al. Cisowej działa nielegalny warsztat samochodowy, do którego nocą 

wielkie lawety przywożą rozbite samochody. Powiedziała, że wielokrotnie zgłaszała ten fakt 

na policję i nic się w tej sprawie nie dzieje.  

Pan Ireneusz Baryła – mieszkaniec wsi Marianów zwrócił się z prośbą o znalezienie choćby 

tymczasowego rozwiązania, skoro gminy nie stać na wydatek rzędu kilkuset tysięcy na 

generalny remont dróg w Marianowie.  Zaproponował, żeby może użyć innego rodzaju 

materiału do naprawy nawierzchni. 

 

 

Ad. 15 

Zamknięcie posiedzenia 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że w wyniku wyczerpania porządku 

obrad zamyka obrady sesji. Przewodnicząca podziękowała wszystkim za przybycie i 

zamknęła posiedzenie Rady Gminy o godzinie 19:45. 

        

   

            

        Przewodnicząca Rady Gminy 

                /-/  mgr Barbara Koza 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła 

Iwona Studnicka 


